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    P R O T O K O L L  Nr.7/2016 
 

Organ: Grååsen Velforening, Styret 
Tid: Mandag 24. oktober 2016 kl.19:30-21:00 
Sted: Vidaråsveien 8 (hjemme hos Ivar) 
Møtende: Claes Kolstad, Åge Vold, Irene Skavås og Ivar Vågen = 4. Bjørg Irene Kongsbak 
hadde meldt forfall. Marit Birgitte Smerthu var savnet.  
 

Saker til behandling: 
 

Sak nr.1. Møteprotokollen for styremøte nr.6/2016 – godkjenning og oppfølging 
Saksopplysninger: a. Protokoll nr.6/2016 (er i realiteten godkjent tidligere men må 
undertegnes og følges opp). 
 

Vedtak:  
Møteprotokollen for styremøte nr.6/2016 godkjennes og undertegnes, som grunnlag for 
oppfølging. 
 
Sak nr.2. Referatsaker: 
Følende ble referert i møtet: 
2.1. Møte med Spydeberg kommune 21.9.2016 - gjennomgang av møtenotatet + mail 
samme dato til SK/Erik Flobakk 
2.2. Bankkonto 1135.05.55120 - saldo pr. i dag kr.89.092,79 / inkl. medlemskontingent 2016 
fra 86 hustander 
2.3. Grusbanen / Sykkel Crossbane - status, fremdrift og aksjon 
2.4. Sti-gruppa - stauts 
2.5. Miljø-gruppa - status 
2.6. Buerlia - reguleringsplan / status 
2.7. Sti til fiskeplasser Vildsundneset / status 
2.8. Grååsen Øst - plan for 9 nye boligtomter / status 
2.9. Kryssing av FV122 / Heliveien - utredning / oppnevning av representanter fra Grååsen 
2.10. Utvikling av Facebook-side for Grååsen Velforening 
2.11. Grååsen-dagen søndag 18.9.2016 - erfaringer 
 
Vedtak:  
Referatene tas til orientering med følgende kommentarer til de enkelte punktene: 
2.1. Det vises til mail datert 21.9.2016 til SK/Erik Flobakk med kommentarer til hvert enkelt 
punkt. Den benyttes også som grunnlag for videre oppfølging. 
2.3. GVF purrer opp Frank Arne Mosling vedr. fremdrift på fullføring av SykkelCrossbane. 
GVF lager et skille mellom denne og resten av banen ved å grave noe ned stokker fra 
Aktivitetsområdet. 
2.4. + 2.7. Har dugnad fast hver torsdag med fremmøte på Akt.området kl.10. Rydder, 
merker og skilter stiene + åstoppene (Østkollen / Midtkollen / Vestkollen) + Vilsundneset 
(inkl. forlengelse av Sollistien dit) som utfluktsmål. 
2.5. Miljø-gruppa har mål om utbedring av Batteristien ila. høsten 2016 + organisering av 
dugnad ifm. videreutvikling av Aktivitetsområdet høsten 2016 + videre oppfølging. 
Friområdene ellers følges opp våren 2017 med skjøtsel som "parkmessig naturområde". 
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2.8. Området er godkjent til boligformål i den gjeldende Kommuneplanens Arealdel. SK 
avventer nytt forslag til reguleringsplan fra potensiell utbygger v/Bygghuset AS. Planen skal 
legges ut til offentlig ettersyn og eventuelle innspill før eventuell kommunal godkjenning 
som grunnlag for gjennomføring av tiltak. Styret i GVF vil kritisk følge denne sakens utvikling, 
og med forventninger og krav til både kommunen og tiltakshaver. 
2.9. GVF har ennå ikke funnet villige representanter til gruppa, men David Sjøen forsøker å 
finne 2 villige i Buerveien. 
2.10. Åge Vold + Claes Kolstad i fellesskap utarbeider et operativt forslag til en egen 
Facebook-side for Grååsen Velforening + opprette en egen e-post adresse; ønsket: 
graasenvel@gmail.com . Den aktuelle mail-adressen disponeres av styrets leder. 
2.11. Grååsen-dagen 18.9.2016 (for 3. gang) var meget vellykket, og ønskes videreført som 
en fast ordning, men etter en nærmere vurdering av opplegget.  
 
Sak nr.3. Støymålinger / status og videre arbeid 
Saksopplysninger: a. Rapport datert 1.10.2016 fra SWECO på oppdrag fra Statens Vegvesen, 
b. Brev fra Statens Vegvesen til Helsehuset IKS Indre Østfold datert 3.10.2016, c. 
Oversendelse fra Statens Vegvesen (Jan Antonsen) til Grååsen Velforening v/Ivar Vågen 
 
Vedtak:  
Åge Vold lager et utkast til en oppfølging av rapporten og situasjonen, både i forhold til 
Statens Vegvesen (som eier av nye E18) og Spydeberg kommune (som tilrettelegger og 
tomteselger for Grååsen boområde, og som ansvarlig for lokal folkehelse og miljø). 
 
Sak nr.4. Aktivitetsområde på Grååsen - plan / finansiering / gjennomføring 
Saksopplysninger: a. Søknad i brev datert 21.9.2016 til Sparebankstiftelsen Spydeberg + mail 
m/vedlegg datert 17.10.2016, b. Foreløpig tilbakemelding i mail samme dag med orientering 
om svar ila. november. 
 

Vedtak:  
Styret godkjenner at arbeidene iht. plan, beskrevet kort i søknadsbrev 21.9.2016, 
gjennomføres så snart som praktisk mulig, i håp om at omsøkt tilskudd gis. I den grad 
tilskudd ikke innvilges, benyttes egne midler (men vi håper sterkt på erkjennelse av at 
tiltaket vil være et viktig forebyggende element for miljø, trivsel og folkehelse både for 
beboerne i Grååsen boområde og Spydeberg-samfunnet generelt). 
 
Sak nr.5. Skjøtsel av friområder iht. avtale med Spydeberg kommune 
Saksopplysninger: a. Avtale mellom Spydeberg kommune og Grååsen Velforening datert 
30.8.2012 for områdene benevnt "Fri-Batt" og "Fri-Ut". 
 

Vedtak:  
Miljøkomiteen bes følge opp avtalen med årlig rutine for skjøtsel, slik at vi ivaretar avtalens 
beskrivelse og intensjoner. Styret antar at tidlig på våren, straks vinteren "slipper taket" kan 
være aktuelt tidspunkt. (Det har også vært antydet i møte med Spydeberg kommune 
21.9.2016, hvor oppfølging av den avtalen var ett av temaene). 
 
Sak nr.6. Batteristien vedlikehold og utbedringer 
Saksopplysninger: a. Stien ligger under Miljøkomiteen sine oppgaver, b. Den har på 2 partier 
(regnet fra nord: Et ca. 30 lm før grensen til Gråkollen Batteri, og et i stigningen fra nord opp 
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mot stilling nr.2 på Gråkollen Batteri) hvor tversnittet bør bygges opp til tilnærmet vannrett, 
c. Dessuten er det tydelig slitasje på flere partier hvor både pukken og fiberduken stikker 
opp; der bør det fylles på subbus (som vi har liggende i haug ved Ballbingen), d. Ved dam i 
vest-enden av stien renner det på våren vann ut fra dammen og over stien og graver den ut. 
Det bør graves ned et rør som fører vannet gjennom stien.  
 

Vedtak:  
Miljøkomiteens leder Claes har opplyst i møtet at komiteen har plan om å utføre de aktuelle 
utbedringene nå høsten 2016 (før snø og kulde).  
 
Sak nr.7. Stiene i Grååsen-området - status, oppdatering og kart 
Saksopplysninger: a. Grååsen Velforening har ansvar for følgende tilrettelagte og merkede 
stier: Løkenstien, Elgstien, Rådyrstien og Sollistien (Fossumstien, går delvis sammen med 
Elgstien, men er Lions Club Spydeberg har ansvaret for, selv om den vises på vårt sti-kart). b. 
Stikomiteen har ryddet og merket våre stier etter grunneierens tømmerhugst sommeren 
2016, og rydder Østkollen, Midtkollen og Vestkollen til aktive utfartssteder, c. Uttalt ønske 
om forlengelse av Sollistien langs Bruveien og med avgrening til Vilsundneset m/fiskeplasser, 
d. GVFs stikart merket "Viggo, september 2014" bør justeres og trykkes på nytt. 
 

Vedtak: 
1. Styret tar informasjonen til orientering, og gir Sti-komiteen ros og anerkjennelse for 
innsatsen og arbeidene som utføres og resultatene. 
2. Rydding av de aktuelle kollene og fiskeplasser som områder for utflukter, aktivitet, 
hyggelige og fine naturopplevelser anser styret for et viktig supplement til stiene. 
3. Styret gir sin tilslutning til at det nå eksisterende stikartet oppdateres og justeres i 2017, 
når alt det nye er etablert. 
 
8. Eventuelt 
Følgende spørsmål ble tatt opp og drøftet i møtet: 
8.1. Neste styremøte fastsettes til mandag 28. november 2016 kl.19:30. Sted: Hjemme hos 
Irene i Kolleveien 6. 
8.2. Styret overtar huskestativ fra Halvor Hvalshagen mot å refundere ham det han har 
betalt for det (kr.600,-?). 
8.3. Når det gjelder grusbanen i Grååsveien mener styret det er hensiktsmessig å lage en 
fysisk markering mellom SykkelCrossbanen som Frank-Arne Mosling, etter godkjenning fra 
Spydeberg kommune opparbeider, og resten av grusbanen som ønskes planert av 
kommunen og benyttes til hhv. islagt for skøyteaktiviteter på vinteren og fotball ellers. Til 
markering overføres felt tømmer fra Aktivitetsområdet ved Gråkollen Batteri, og som på 
dugnad delvis nedsenkes. 
8.4. Styret vil aktivt følge opp saken om evt. utvidelse av Grååsen boområde med 9 tomter. 
                            ooOoo 
 
Protokollen godkjennes av styreleder sammen med 2 fra styret, som deltok på møtet. Møtet hevet. 
 
Underskrifter: 
 
____________________    ____________________  ____________________ 
styreleder   styremedlem    styremedlem 


